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Projekt       

RM.0002.3.2024 

Protokół nr III/2024 

z obrad III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 26 czerwca 2024 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:03 Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników Referatów z Urzędu Miejskiego i 

jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz poinformował, że obrady III sesji są 

transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad sesji jest utrwalane i udostępniane w 

Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 12 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni: radny Wiesław Gąsiorek, radny Łukasz Wiktorowicz (dotarli później), radna 

Kamila Kuźnicka. Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynię.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, 

Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-

Kubasa, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z II sesji. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 
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8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Przedstawienie Raportu z Ewaluacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - rok 2023. (DRUK 1) 

10. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rzgowie za rok 2023. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/504/2022 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 29 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki, określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w przedszkolach publicznych, publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Rzgów oraz określenia warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2023 rok”:  

a) przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2023; 

b) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2023 rok”; 

c) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa 

wotum zaufania (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2023 r.: (DRUK 7) 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2023 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego 

za rok 2023 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2023 (DRUK 8) 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2023 wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za 

rok 2023 (DRUK 9) 

d) dyskusja na temat sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2023 r. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 

2023 r. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2023: (DRUK 10) 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

z wykonania budżetu za rok 2023 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 11) 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2023 (DRUK 12) 

c) dyskusja na temat udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. (DRUK 10) 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu 

dotacji na rzecz spółek wodnych działających na terenie Gminy Rzgów oraz sposobu ich 

rozliczania. (DRUK 13) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad ustanawiania służebności gruntowych 

oraz służebności przesyłu. (DRUK 14) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

przeprowadzenia konsultacji społecznych. (DRUK 15) 

20. Komunikaty, sprawy różne.  

21. Zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Burmistrz zgłosił wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zasad ustanawiania służebności gruntowych oraz służebności przesyłu (DRUK 14) oraz 

wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w 

Kalinku przy ulicy Osiedlowej. (DRUK 16) 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie 

wniosek Burmistrza Rzgowa o zdjęcie DRUKU 14 z porządku obrad. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Burmistrza Rzgowa i zdjęła projekt 

uchwały w sprawie zasad ustanawiania służebności gruntowych oraz służebności przesyłu 

z porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, 

Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka 

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza 

Rzgowa o wprowadzenie DRUKU 16 do porządku obrad. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów przyjęła wniosek Burmistrza Rzgowa i wprowadziła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej służebności 

gruntowej na części nieruchomości położonej w Kalinku przy ulicy Osiedlowej do 

porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Mariusz Nadrowski, 

Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Kamila Kuźnicka 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 
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4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z II sesji. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej wraz z 

radnymi. 

9. Przedstawienie Raportu z Ewaluacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Rzgów na lata 2018 – 2023” - rok 2023. (DRUK 1) 

10. Przedstawienie sprawozdania z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Rzgowie za rok 2023. (DRUK 2) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/504/2022 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 29 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki, określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym 

w przedszkolach publicznych, publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Rzgów oraz określenia warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2024-2034. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2024. 

(DRUK 5) 

14. Rozpatrzenie „Raportu o stanie Gminy Rzgów za 2023 rok”:  

a) przedstawienie Raportu o stanie Gminy Rzgów za rok 2023; 

b) debata nad „Raportem o stanie Gminy Rzgów za 2023 rok”; 

c) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa 

wotum zaufania (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2023 r.: (DRUK 7) 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2023 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego oraz sprawozdania finansowego 

za rok 2023 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi dotyczącej sprawozdania Burmistrza Rzgowa  

z wykonania budżetu za rok 2023 (DRUK 8) 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej dotyczącej rozpatrzenia sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2023 wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania finansowego za 

rok 2023 (DRUK 9) 

d) dyskusja na temat sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2023 r. 

e) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 

2023 r. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 

Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2023: (DRUK 10) 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  

z wykonania budżetu za rok 2023 Burmistrzowi Rzgowa (DRUK 11) 

b) odczytanie opinii RIO w Łodzi w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2023 (DRUK 12) 
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c) dyskusja na temat udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2023 

d) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Rzgowa z tytułu wykonania budżetu za rok 2023. (DRUK 10) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu 

dotacji na rzecz spółek wodnych działających na terenie Gminy Rzgów oraz sposobu ich 

rozliczania. (DRUK 13) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad ustanawiania służebności gruntowych 

oraz służebności przesyłu. (DRUK 14) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie odpłatnej 

służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w Kalinku przy ulicy 

Osiedlowej. (DRUK 14) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

przeprowadzenia konsultacji społecznych. (DRUK 15) 

21. Komunikaty, sprawy różne.  

22. Zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt protokołu z II sesji został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie Komendant Policji w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski poprosił o większy nadzór na ul. Szkolnej w 

Rzgowie oraz poprosił o dostarczenie listy imprez GOKu i GOSTiRu, aby Policja mogła się w 

tym czasie pojawić, ponieważ notorycznie dochodzi do wjazdów pod prąd. 

Wiceprzewodniczący rady posolił o zamknięcie szlabanu do GOSTiRu od strony ul. Szkolnej.   

Komendant Komisariatu Policji powiedział, że co jakiś czas jest tam patrol, ale lepszym 

sposobem mogłaby być kamera.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał jak wygląda sprawa z podpaleniami opon 

na Starej Gadce. Mieszkańcy zgłaszają, że opony nadal są dowożone. Wiceprzewodniczący 

prosi o interwencję.  

Komendant Komisariatu Policji powiedział, że wobec sprawcy podpaleń skierowano wniosek 

do sądu o ukaranie. Właściciel nieruchomości został zobowiązany do uprzątnięcia 

nieruchomości i ukarany. 

Radna Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Edyta Waprzko zgłosiła, że za terenem sióstr 

felicjanek zbiera się młodzież i dzieją się różne rzeczy i prawdopodobnie rozprowadzane są 

tam narkotyki. Radna prosi o interwencję.  

Komendant Komisariatu Policji zachęcił do korzystania z krajowej mapy zagrożeń aby nanieść 

takie zagrożenie i wtedy Policja to kontroluje.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński uważa, że należy zmienić organizację ruchu na 

ul. Szkolnej.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał wygląda sprawa pokryw na 

przepompowniach na ul. Cmentarnej w Rzgowie. 
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p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk poinformowała, że zlecono wykonanie 

dokumentacji projektowej pokrywy przepompowni przy cmentarzu do 14.09.24 r.  

Burmistrz Mateusz Kamiński dodał, że to nie jest jedynie wymiana pokrywa to jest przebudowa 

przepompowni, w momencie otrzymania dokumentacji projektowej na jesień będą znane 

koszty i zostanie ogłoszony przetarg, ale może się okazać, że warunki pogodowe nie pozwolą 

już na realizację tego zadania.  

 

Ad.8. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński poinformował co działo się w Radzie Miejskiej w 

okresie międzysesyjnym. W tym punkcie głos zabrała również radna Wioletta Bednarska oraz 

radna Justyna Łuczyńska.  

 

Ad.9. 

Raport z Ewaluacji „Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Rzgów na lata 2018 – 2023” - rok 2023 przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta 

Łopyta. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzgowie za rok 2023 

przedstawiła Kierownik MOPS w Rzgowie Aneta Łopyta. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.11.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/14/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLIX/504/2022 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 29 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia 

czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki, określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym w przedszkolach publicznych, publicznych innych formach wychowania 

przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Rzgów oraz określenia warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z tych opłat. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.12.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/15/2024 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rzgów na lata 2024-2034. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Łukasz Wiktorowicz 

„WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.13.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/16/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.14.  

a) Raport o stanie Gminy Rzgów za rok 2023 przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) W debacie głos zabrali: Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński, Wiceprzewodniczący 

rady Paweł Redzynia, Wiceprzewodniczący Rady Kordian Skalski, Burmistrz Rzgowa Mateusz 

Kamiński, radna Wioletta Bednarska, radna Justyna Łuczyńska. 

 

Radna Justyna Łuczyńska zapytała o inwestycje z dofinansowaniami, jakim kluczem Urząd 

idzie wybierając inwestycje do dotacji. 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że gmina liczy na dofinasowanie na budowę 

kanalizacji w Gospodarzu, urządzenie ulic, budowę wodociągów. Niestety nie da się 

wszystkiego zaplanować, dlatego nie ma żadnego klucza.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia poinformował, że co roku Urząd Marszałkowski 

publikuje harmonogram naboru wniosków na dofinasowania i wtedy można układać plan.  

Wiceprzewodniczący Rady Kordian Skalski dodał, że gdyby była wizja rozwoju gminy 

zapisano by to w Strategii Rozwoju Gminy, co wytyczyłoby kierunek i możliwość aplikowania 

o środki unijne. Wiceprzewodniczący rady zastanawia się dlaczego gmina nie idzie w kierunku 

geotermii, która jest dofinansowywana prawie w 100%.   

Radna Wioletta Bednarska zapytała kto wpłacił darowiznę w kwocie 50.300 zł. 

Burmistrz wyjaśnił, że część darowizny była wpłacona przez jedną z firm na organizacje Dni 

Rzgowa bądź Dożynek.  

Radna Justyna Łuczyńska zapytała w jakich jednostkach były przeprowadzone audyty i czy 

można się z nimi zapoznać.  

Burmistrz powiedział, że gmina jest zobowiązana do zatrudnienia audytora i ich 

przeprowadzania, audyt był przeprowadzony we wszystkich jednostkach.  
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Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że w raporcie gminy brakuje 

informacji na temat tego czego nie udało się zrealizować.  

 

c) Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 11 „za”,  

1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr III/17/2024 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Rzgowa wotum zaufania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (1 radny) 

Kordian Skalski 

„NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Justyna Mikinka-Dusińska, Łukasz Wiktorowicz 

 

Ad.15.  

a) Skarbnik Miasta Anna Czarnocka przybliżyła najważniejsze kwoty wynikające ze 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 2023.  

 

b) Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski odczytał opinię RIO w Łodzi dotyczącą 

sprawozdania Burmistrza Rzgowa z wykonania budżetu za rok 2023. Opinia stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.   

 

c) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Wioletta Bednarska przedstawiła opinię Komisji 

Rewizyjnej dotyczącą rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Rzgów za rok 

2023 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, opinią RIO w Łodzi oraz sprawozdania 

finansowego za rok 2023. Opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

d) W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  

 

e) Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/18/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Rzgów za 2023 r. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, 

Paweł Redzynia, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, 

Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kordian Skalski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Justyna Mikinka-Dusińska 

 

Przerwa 11.51-12.19 
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Ad.16. 

a) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Wioletta Bednarska przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium z wykonania budżetu za rok 2023 Burmistrzowi 

Rzgowa. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

b) Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski odczytał opinię RIO w Łodzi w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Rzgowa za rok 2023. Opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

c) W dyskusji głos zabrał Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński, Skarbnik Miasta Anna 

Czarnocka oraz Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

 

Skarbnik Anna Czarnocka powiedziała, że co do zasady nie prowadzi się analizy budżetu 

wykonanego do pierwotnie uchwalonego, ale na prośbę Przewodniczącego rady podano 

następujące dane: 

Plan dochodów uchwalony na dzień 01.01.2023 r. wynosił 74.965.678 zł, wykonanie 

86.507.452 zł, realizacja w 115 %.   

Plan wydatków uchwalony na dzień 01.01.2023 r. wynosił 107.923.825 zł  wykonanie 

85.716.060 zł, realizacja 79%.  

Burmistrz powiedział, że równoważenie jest sztuką przy wielokrotnej zmianie budżetu.  

 

d) Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone  

W głosowaniu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady – 13 „za”,  

0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu 

Uchwały Nr III/19/2024 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Rzgowa z 

tytułu wykonania budżetu za rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Kordian Skalski 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Po podjęciu uchwały nastąpiły gratulacje dla Burmistrza Rzgowa oraz podziękowania dla 

wszystkich zaangażowanych osób w realizację budżetu za rok 2023.  

 

Ad.17. 

Na posiedzenie został zaproszony Prezes Spółki Wodnej w Rzgowie Zenon Wawrzyniak, który 

przedstawił działalność spółki na przestrzeni ostatnich lat. Spółka w 2023 r. działała dzięki 

dotacji z Urzędu Miejskiego w kwocie 140 tys. zł, dofinansowania z Urzędu Marszałkowskiego 

w kwocie 26.824 zł, dofinansowania Wojewody Łódzkiego w kwocie 24 tys. zł. Spółka 

wykonała prac za kwotę 209 tys. zł, z czego 18 tys. zł środków własnych.  

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czy wysokość dotacji z innych instytucji 

jest zależna od dotacji z Urzędu Miejskiego.  
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Prezes Spółki Wodnej w Rzgowie Zenon Wawrzyniak wyjaśnił, że dotacja od Wojewody nie 

jest zależna od dotacji gminnej, jeżeli chodzi o dotację z Urzędu Marszałkowskiego to spółka 

musi wykazać 50% wkładu własnego.  

Burmistrz dodał, że spółka wodna ma bardzo mało wkładu własnego, ponieważ gdy nie ma 

środków na realizację zadań nie czyści rowów, co przekłada się na frustrację rolników i niechęć 

do płacenia składek na rzecz spółki. Jednakże Pan Prezes poczynił na przestrzeni lat wielkie 

nakłady pracy, aby uzyskać jak najwięcej wpłat od rolników.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał czy jest harmonogram prac spółki wodnej.  

Prezes Spółki Wodnej w Rzgowie Zenon Wawrzyniak powiedział, że harmonogram jest 

przedstawiany do Urzędu Miejskiego.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik zapytała jaka jest wysokość składek na rzecz spółki wodnej od 

rolników.  

Prezes Spółki Wodnej w Rzgowie Zenon Wawrzyniak powiedział, że ściągalność była na 

poziomie 18 tys. zł, ale w 2023 r. zebrano 23.296 zł co było rekordową ściągalnością. Składka 

wynosi 14 zł od działkowców i 20 zł od hektara.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/20/2024 w sprawie zasad i trybu postępowania 

przy udzielaniu dotacji na rzecz spółek wodnych działających na terenie Gminy Rzgów 

oraz sposobu ich rozliczania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.18. 

Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

Ad.19. 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Rolnictwa Justyna Błach wyjaśniła, że chodzi 

o wymianę instalacji elektrycznej z jednofazowej na trójfazową.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/21/2024 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie odpłatnej służebności gruntowej na części nieruchomości położonej w 

Kalinku przy ulicy Osiedlowej. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, 

Stanisław Zaborowski  
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„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Tumińska-Kubasa wniosła drobną 

zmianę w zakresie szyku zdania w §1 projektu uchwały, sens zostaje ten sam.  

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania. Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr III/22/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej przeprowadzenia konsultacji społecznych. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.21. 

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał o świetlicę w Starej Gadce, czy jest już 

pozwolenie na użytkowanie, kiedy będzie można korzystać z placu zabaw. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że złożono do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowalnego dokumenty konieczne aby uzyskać pozwolenie na 

użytkowanie. Wydano postanowienie o uzupełnieniu dokumentów, Urząd jest w terminie i 

będzie uzupełniał dokumenty. Jeżeli chodzi o wykonanie ogrodzenie placu zabaw, prowadzone 

są rozmowy z potencjalnymi wykonawcami.    

Burmistrz powiedział, że złożono wniosek o dofinansowanie na wyposażenie świetlicy w Starej 

Gadce.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał czy uda się uruchomić plac zabaw na 

wakacje. 

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że ogrodzenia nie jest za 

dużo, ale należy dokonać wycinki drzew i to trwa aby uzyskać na to zgody. Urząd robi wszystko 

aby uruchomić plac zabaw w wakacje.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała dlaczego na ul. Ogrodowej podczas wykonywania 

inwestycji została sfrezowana ścieżka rowerowa i dlaczego powstały spadki we wjazdach do 

posesji mieszkańców.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że prace na ul. Ogrodowej w 

Rzgowie wykonywane są zgodnie z dokumentacją projektową, zgodnie z którą zmieniona 

została niweleta drogi i aby się dostosować do nowej niwelety wyższej zaszła konieczność 

podniesienia krawężników oraz podwyższenia istniejącej ścieżki rowerowej. Prace na ul. 

Ogrodowej idą zgodnie z harmonogramem prac.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała o ile zwiększyły się koszty w związku z położeniem nowej 

ścieżki rowerowej.  

p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk powiedziała, że należałoby 

przeanalizować kosztorys aby sprawdzić ten koszt.  

Radna Wioletta Bednarska zapytała co ma powiedzieć mieszkańcom, którzy obwijają się 

zalania swoich posesji w związku z wodami opadowymi po wykonanej inwestycji na ul. 

Ogrodowej.  
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p.o. Kierownika Referatu Inwestycji Beata Florczyk wyjaśniła, że na inwestycje wydano 

pozwolenie wodno-prawne, w ramach którego przebudowywane są rowy. Z dokumentów 

wynika, że nie ma zagrożenia zalania wodami opadowymi.  

Radny Mariusz Nadrowski zapytał jak gmina dba o swój zasób dróg, czy dokonuje regularnego 

przeglądu stanu dróg czy bazuje na zgłoszeniach od mieszkańców.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że głównie 

gmina bazuje na zgłoszeniach od mieszkańców, jednak w okresie jesiennym i wiosennym 

dokonywany jest przegląd. Urząd w miarę możliwość przerobowych oraz pogodowych stara 

się reagować jak najszybciej na pojawiające się ubytki w drodze.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał kiedy zostanie naprawiona dziura w chodniku przy żłobku 

w Tadzinie. Czy jest pozwolenie na wycinkę drzewa w Hucie Wiskickiej? W okolicy kaplicy 

w Kalinie nastąpiła kolizja linii energetycznej z drzewem.  

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że zgłosi 

potrzebę przeglądu kolizji z linią energetyczną do elektrowni. W dalszym ciągu nie ma 

pozwolenia na wycinkę drzewa. Chodnik zostanie w najbliższych dniach naprawiony. 

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał na jakim etapie jest przygotowanie zmiany 

organizacji ruchu na drodze 714, czy Urząd otrzymał odpowiedź w sprawie błędnego 

oznakowania na rondzie w Woli Rakowej i jaką grupę osób wytypowano do konsultacji 

społecznych w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze 714.   

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że wstępnie 

organizacja ruchu była przygotowana i miała być oddana do zaopiniowania, ale będą jeszcze 

zmiany, aby ciężki ruch nie skierować prze Grodzisko i Konstantynę. Nie ma odpowiedzi z 

GDDKiA w sprawie oznakowania na rondzie. Nie ma wytypowanej grupy do konsultacji, po 

prostu będą ogłoszone i dostępne dla wszystkich.  

Burmistrz powiedział, że zostaną przygotowane dwa warianty organizacji ruchu na drodze 714 

i zostaną skonsultowane.  

Radna Justyna Miniknka-Dusińska ma nadzieję, że zostanie to rozwiązane kompleksowo, 

ponieważ nie wyobraża sobie, że ciężki ruch zostanie skierowany przez Grodzisko i 

Konstantynę.  

Sołtys Zdzisław Wróblewski poprosił, aby nie kierować ruchu na Konstantynę, gdyż nie ma 

chodnika do ronda, co jest bardzo niebezpieczne.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński uważa, że należy stworzyć delegację i jechać do 

GDDKiA, aby omówić szczegółowo temat.  

Radna Anna Tumińska-Kubasa powiedziała, że przy Gospodarzu 24 pobudowano nową 

hurtownię i prawdopodobnie nie ma żadnego przepustu i przy ogromnych opadach woda 

przelewa się z rowów. Radna poprosiła o sprawdzenie tego tematu. Na ul. Młyńskiej nadal 

zwisa linia telekomunikacyjna. Radna zapytała czy można wykonać przejście dla pieszych na 

ul. Dębowej przy ul. Guzewskiej.    

p.o. Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej Adam Stawiany powiedział, że możliwości 

namalowania pasów należy zweryfikować, ponieważ nie ma chodnika i przejście byłby wprost 

do rowu.  

 

Na Sesji pojawili się przedstawiciele firmy Skalec, którzy chcieliby przedstawić zakres swojej 

działalności oraz plany inwestycyjne na działce w sołectwie Huta Wiskicka-Tadzin.    

Firma prowadzi działalność rolniczą oraz działalność gospodarczą w formie spółki w zakresie 

produkcji biomasy i przerobu drewna. Sprzedaż dedykowana jest do grup energetycznych 

wytwarzających ciepło, energię elektryczną oraz producentów wytwarzających płyty wiórowe 

i osb, część asortymentu trafia do indywidualnych klientów. Firma działa w zakresie 

pozyskania zrębków drzewnych na terenie całego kraju. Zrębka drzewna to rozdrobniona za 

pomocą rębaka naturalne kawałki drewna. Firma inwestuje i ma swoim zasobie flotę 

samochodów transportowych, maszyny, urządzenia do świadczenia usług w zakresie wycinki, 

przygotowania terenów pod inwestycję dróg, autostrad oraz nowoczesne linie do produkcji 
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zrębki i peletu. Cały proces pozyskania zrębki odbywa się w miejscu jej pozyskania, np. pole, 

tartak, lasy, strefa inwestycyjna. W Hucie Wiskickiej będzie jedynie składowana rezerwa 

gotowego produktu dostarczana do lokalnych odbiorców, to jest ciepłowni w Łodzi oraz 

prowadzona będzie sprzedaż dla odbiorców hurtowych i detalicznych zrębki drzewnej, peletu, 

drewna kominkowego. Na działce tej planowana jest również naprawa maszyn rolniczych oraz 

samochodów, wynajmu lawet, koparek czy ładowarek. W planach firmy jest również budowa 

stacji benzynowej, myjni i motelu przy drodze 714.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że dziękuje za takie przestawienie 

firmy, ponieważ radni nie wiedzieli nic o firmie.  

Firma dowiedziała się, iż zapanował niepokój wśród mieszkańców odnośnie prowadzonej 

działalności stąd wizyta przedstawicieli na dzisiejszej sesji. Firma zajmuje się wyłącznie branżą 

drzewną.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że radni dążą do tego, aby ograniczyć 

ruch na drodze 714, więc inwestycje w stację benzynową, myjnie czy motel są nietrafione. 

Wiceprzewodniczący rady odnosi wrażenie, że pozostała działalność jaką przedstawiła firma 

jest niezgodna z planem miejscowym dla tego terenu, gdyż nie przewiduje usług 

magazynowania czy sprzedaży produktów, które są w ofercie firmy. Wiceprzewodniczący rady 

zapytał czy firma ma dokument, który stwierdza, że prowadzona inwestycja na tym terenie jest 

zgodna z planem miejscowym i jakie pozwolenia otrzymała firma.  

Przedstawiciel firmy poinformował, że firma ma uzyskane zgłoszenie na utwardzenie części 

działek, w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego widnieje zapis, że mogą być 

w tym ternie prowadzone usługi, m.in. handel i usługi rzemieślnicze. Docelowo firma będzie 

dążyła na tym terenie do produkcji konstrukcji elementów domów góralskich. Na ten moment 

firma ma uzyskane pozwolenie zgłoszenia na utwardzenie, ogrodzenie, wykonanie muru 

oporowego, oświetlenie terenu, a także będzie się starała uzyskać pozwolenie na budowę sieci 

wodociągowej.          

Mecenas Leopold Ciesielski zapytał czy zrębek będzie składowany i stąd będzie wyjeżdżał do 

odbiorców w formie biomasy.  

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że na tym terenie będzie jedynie składowana rezerwa w celu 

uzupełnienia braków u lokalnych odbiorców. Na tym terenie w dłużej mierze będzie flota 

logistyczna, która z tego punktu będzie realizowała dostawy.   

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powiedział, że niepokój budzi to czy będzie hałas, 

czy będą pyły zawieszone, czy biomasa ma jakiś zapach. Przewodniczący rady uważa, że przy 

tego tupu inwestycji powinna być decyzja środowiskowa.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał czy na działce w Hucie firma będzie produkować biomasę, 

ponieważ w sąsiedztwie jest szkoła, przedszkole i żłobek. Czy firma uzyskała decyzję 

środowiskową. 

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że w tym terenie nie będzie produkcji zrębki, aby nie być 

uciążliwym dla lokalnej społeczności. Firma złożyła do Urzędu wniosek o utwardzenie drogi, 

we własnym zakresie, aby nie unosił się kurz podczas wjazdu ciężarówek na działkę. Firma 

złożyła do Urzędu wniosek o wycinkę drzew.  

Radny Zbigniew Waprzko zapytał jaki ruch pojazdów ciężkich będzie dobowy i w jakich 

godzinach.  

Firma dokonuje transportu tylko w porze dziennej w dni pracujące, bez godzin nocnych, czyli 

6-22. Transport będzie kierowany w stronę autostrad.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy mur, który powstał na działce został 

zgłoszony jako ogrodzenie czy mur oporowy.  

Zostało to zgłoszone jako mur oporowy w formie ogrodzenia.  

Inspektor ds. planowania przestrzennego Dorota Drzewiecka powiedziała, że zgodnie z planem 

dla tego terenu przeznaczenie podstawowe to zabudowa usługowa, handel, gastronomia, usługi 

rzemieślnicze, kulturę i dopuszczalne zabudowa mieszkaniowa. Część z wymienionych przez 
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firmę usług nie mieści się w katalogu wymienionym w planie miejscowym. Należałoby tez 

sprawdzić czy część utwardzona nie wchodzi w działki rolne, które nie mogą być utwardzone. 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński zapytał czy zostało sprawdzone czy taka 

inwestycja jest dopuszczalna w tym terenie.   

Z ustaleń z firmą prowadząca inwestycje w tym terenie nie ma niezgodności z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik zadała klika pytań dotyczących planowanej inwestycji, m.in.  

- czy zostało zgłoszono ogrodzenie czy uzyskano pozwolenie na budowę? 

Firma ma zgłoszenie na mur oporowy w formie ogrodzenia, który ma zabezpieczać tereny 

sąsiednie przed ewentualnym przedostaniem się niewielkich pyłów.  

- ile miejsc postojowych jest zaplanowanych? 

Miejsc postojowych na ok. 25 pojazdów. 

- czy firma ma w związku z tym stasowane pozwolenia, ponieważ jest to powyżej 10 pojazdów. 

Firma jest na etapie występowania o pozwolenie wodno-prawne, które będzie obejmowała 

separatory ropopochodne oraz retencjonowanie wody, dodatków jest opracowywany operat 

wodno-prawny. 

- jaką powierzchnię będą zajmować tereny utwardzone przeznaczone pod postój pojazdów, 

ponieważ przekroczenie pewnej powierzchni wymaga uzyskania decyzji środowiskowej.  

- czy firma planuje infrastrukturę na tym terenie? 

Firma jest na etapie koncepcji budynku. 

- czy firma planuje wystąpić do gminy z zapytaniem czy inwestycja będzie wymagała oceny 

oddziaływania na środowisko? 

Firma wystąpi z takim zapytaniem wraz z kompletnymi dokumentami.   

Firma posiada projekt utwardzenia terenu i opinię geotechniczną.  

Wiceprzewodniczący rady Paweł Redzynia zapytał gdzie będą wykonywane zrębki, ponieważ 

są dwie lokalizacje firmy, Koniecpol i Huta Wiskicka i gdzie ona będzie magazynowana.  

Przedstawiciel firmy powiedział, że w Hucie Wiskickiej jest tylko jeden z oddziałów firmy, 

siedziba główna jest w Koniecpolu. Zrębka jest magazynowana na terenie miejsca pozyskania 

tego materiału. Dystrybucja zrębki bezpośrednio z miejsca pozyskania.  

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nie jest w stanie stwierdzić czy to, co firma chce 

prowadzić będzie mogła robić na tym terenie. Ważną informacją jest to, że zrębki powstają w 

miejscu pozyskania. Burmistrz powiedział, że jest jeszcze dużo niedopowiedzeń jaką tak 

naprawdę działalność będzie prowadziła firma.    

Przedstawiciel firmy powiedział, że nie będzie hałasu, ponieważ wszystkie maszyny są 

najwyższej jakości.  

 

Ad.22. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 15:22 zamknął obrady III sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad III sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2024.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

 

 

 

http://www.rzgow.pl/

